
Referat skolebestyrelsesmøde onsdag den 2. november 2022 
Kl. 17.30 – 19.45 på Enghave Plads 21 

Forældre: Poul, Faisal, Didde, Susanne, Ane og Saadou, Søren og Per (VUG) 
Elever: Lilje (9.d og Asia (9.d) 
Medarbejdere: Lene, Peter 
Ledelse: Jeanne, Johannes og Benedicte 
Afbud.  

Dagsorden   Tid  

1.Godkendelse af 
dagsorden 

 Besluttes 17:30-
17:35 

Bilag til punkt. 4 var ikke vedlagt, derfor ændres punktet til drøftelse og punktet bliver sat på til beslutning 
næste SB møde.  
Der ønskes et punkt på med digital dannelse til næste gang.  

2. Forretningsorden Vedlagt bilag Besluttes 17.35-
17.40 

Besluttet.  

3.Nyt fra 
- elever 
-medarbejdere 
- ledelse 
- forældre 

Ændringer i årshjul, se bilag Meddeler 17.40-
17.50 

Eleverne siger det er blevet drøftet i elevrådet mht. til senere mødetid. Umiddelbart er elevrådet ikke 
positive til at møde senere og derfor senere fri da man ikke kan nå sine fritidsaktiviteter.  
 
Trivsel, eleverne efterspørger en tydelig mobbe politik, da de oplever de ikke ved hvad der bliver gjort når 
der er mobning. Eleverne efterspørger fokus på trivsel, og vil gerne have indført morgenhumør, mere viden 
fra lærerne om hvad der sker i frikvartererne.  
7 årgang vil gerne have ude-tilladelse til at forlade matriklen i frikvartererne.  
 
Medarbejderne har ingen meddelelser.  
 
Ledelsen fortæller at mellemtrins lederen Rikke er stoppet. Peter som har været leder af modermålsskolen 
er tiltrådt stillingen d. 1.11 og stillingen som leder på modermålsskolen er nu slået op,  
 
Der har i dag været tilsynsdialog på KKFOen i dag d. 2.november. To pædagogiske konsulenter har været 
ude for at observere på alle 4 matrikler. Dialogen var med repræsentanter fra alle matrikler og en 
forældrerepræsentant.  
 
Forældre ingen meddelelser 
 
Årshjul besluttet.  

4. princip for 
skole/hjemsamarbejde 

Bilag vedlagt Drøftet 17.50-
17.55 

Poul sørger for bilaget bliver sendt ud.  

5. Trivsels og 
mobbepolitik 

På Hjemmesiden er anti-mobbestrategi: 
https://tds.aula.dk/om-
skolen/antimobbestrategi 
 
Skolens trivsel, udvikling og 
læringspolitik: 
https://tds.aula.dk/undervisning/trivsel-
udvikling-og-laering 
 
Skolens værdigrundlag: 
https://tds.aula.dk/om-
skolen/vaerdigrundlag 
 

Drøftelse 17.55-
18.25 

De tre politikker blev drøftet. Det ønskes at emnet bliver taget op på kontaktforældremøde i november.  
 
Der ønskes at en af skolens ressourcepersoner kommer med til SB-møde i januar og fortæller om hvordan 
der arbejdes med trivsel.  
 
Der ønskes at antimobbestrategien bliver revideret for sig selv.  
 

https://tds.aula.dk/om-skolen/antimobbestrategi
https://tds.aula.dk/om-skolen/antimobbestrategi
https://tds.aula.dk/undervisning/trivsel-udvikling-og-laering
https://tds.aula.dk/undervisning/trivsel-udvikling-og-laering
https://tds.aula.dk/om-skolen/vaerdigrundlag
https://tds.aula.dk/om-skolen/vaerdigrundlag


6. 
Kontaktforældremøde 

Planlægning og dato for dette drøftes 18.25- 
19.00 

Dato er d. 24.11 kl. 19-21.  
 
Dagsorden;  
Social og faglig trivsel.  
Poul, Susanne og Søren formulerer 3 spørgsmål, sender invitation og program til Susanne, skolens sekretær 
som sender ud til kontaktforældre.  
 
 

7. Forslag fra Susanne 
om senere mødetid 
for udskolingen 

Forslaget er nu fremlagt i elevrådet. 
Jeanne orienterer 

drøftes 19.00-
19.10 

Se punkt fra meddelelse under eleverne. På baggrund af tilbagemelding fra lærere og elever går SB ikke 
videre med dette punkt.  

8. ferieplan og 
lukkedage for KKFO 

Bilag vedlagt besluttes 19.10-
19.20 

Godkendt  

9. Underretninger Skellet mellem underretninger og 
problemer der løses med snak med 
lærerne ved Faisal 

drøftes 19.20- 
19,35 

Punktet blev drøftet.  

8. evt Grundet det kommende 
Folketingsvalg 1. november er 
dialogmødet mellem BUU og 
skolebestyrelser rykket til torsdag 
d. 10. november. Dialogmødet 
finder sted på 
Oehlenschlægersgades Skole kl. 
17-19 og vil I år omhandle nyt 
evaluerings- og 
bedømmelsessystem på 
skoleområdet herunder 
skolebestyrelsens rolle i 
skoleudviklingssamtaler. Invitation 
med dagsorden kommer snarest. 
 

 19.35 
 

Susanne og Søren deltager.  

Evt.  
 

Bestyrelseseminar d. 21.november    Hvordan får skolebestyrelse, ledelse og medarbejdere alle forældre med fra skolestart.  
Seminaret er en del af det pilotprojekt skolen er med i sammen med skole og forældre.  
Der er ikke nogen fra SB der har mulighed for at være med. Hvis det ændrer sig og det viser sig at der er 
mulighed for at deltage kan I skrive til Benedicte på aula.  

 

 


